
 
Anteckningar Styrelsemöte 26 januari 2022 
 
Teams möte kl 16.30 – 17.30 
Närvarande: Michael Tsiparis (Lomma), Annika Stedner (Mölndal), Sofia Nohrstedt 
(Gävle), Ingrid Thylin (Skellefteå), Maria Modig (Norrköping) 

Frånvarande: Mia Wallengren (Falköping), Hannah Rydstedt Nencioni (Upplands-Bro) 

 

 

Dagordning för styrelsemötet 

- Kommande konferenser 
o Träffpunkt Idrott är inställt i år, Michael avbokar hotellrummen 
o Växjö augusti, förberedelsearbetet fortgår, de vill inte ha en helt digital 

konferens, då ställer man hellre in helt och hållet 
 

- Resan i maj  
Det inte är läge att resa utomlands pga pandemin. Sofia tycker att kontakten med 
Kaunas i Litauen känns väldigt osäker och om de över huvud taget kommer kunna 
genomföra uppdraget som årets kulturhuvudstad. Ingrid föreslår istället att vi gör ett 
studiebesök till Skellefteå. Ingrid sätter ihop ett program. Det går bra att lämna 
önskemål på saker man skulle vilja se och göra. Vi beslutar att åka till Skellefteå 
måndag 23/5 till torsdag 26/5. Sofia bokar om resan till detta.  
Alla mailar till Ingrid möjliga restider för att kunna komma hem på torsdag kväll. 
Ingrid prelbokar hotellrum från måndag till torsdag åt alla.  
 

- Rapporter från samarbetspartners  
 
Ingrid – Mistragruppen, sport and outdoors forskningsrådet, Ingrid har fått en inbjudan 
att delta 
 
Maria – SKR börjar med sina träffar igen, de startar sina Covidgrupper igen, första 
mötet 2 feb 
 
Sofia – har mailat kulturrådet om att hon är SFRKs representant, ingen återkoppling 
än 
 

- Ekonomi 
 
Mikael – inget som sticker ut, vi fick ca 200 tkr för höstens konferens, det är bra koll 
på ekonomin 
 



 
- AW – hur avlöper det? Och vem ska få delta? 

 
24 februari: MUCF - ny handbok 
31 mars: Mora kommun presenterar Dalarnas första idrottspolitiska program 
 
28 april: inget inplanerat 
19 maj: inget inplanerat 
 
Det har varit liten närvaro på vissa AW. Ska vi minska till tre tillfällen per halvår? 
Vi beslutar att minska till tre tillfällen och ställer därför in AW i maj och december.  
 
Vi ser att AW är ett bra tillfälle att marknadsföra föreningen och locka nya 
medlemmar. Samtidigt är det värdefullt att det kommer fler till våra AWn och får höra 
de fina presentationerna. Vi beslutar att låta kollegor vara med kostnadsfritt under 
våren. Sedan gör vi en utvärdering när vi ses i Skellefteå och bestämmer hur vi vill 
göra fr.o.m. i höst. 
 

- Övrigt:  
 
- Mattias Hägglund som arbetar som anläggningsansvarig på svenska skidförbundet 

och han önskar få kontakt med SFK. Maria M tar kontakt med honom. 
 

- Beställargruppen konstgräs – fungerar inte så bra som det är tänkt. Vi bordlägger 
frågan tills Mia är med som är mer insatt i frågan. 
 

- Medlemsantal – vi är fler än någonsin. 176 + 2 medlemskommuner med 318 + 2 
medlemmar. Det är värt en nyhet på hemsidan. Annika och Hanna kontaktar Sanna 
för att få till en nyhet på hemsidan.  

Nästa styrelsemöte är inte inbokat. Mia behöver snarast kalla till styrelsemöte så vi får in dem 
i våra kalendrar. Torsdagar funkar inte så bra för alla. Korta möten på teams funkar bra. 
Förslagsvis kollar Mia genom att t.ex. använda Doodle vilka dagar som passar bäst. 
 
För övrigt hoppas vi att ordförande haft en underbar födelsedag idag! 
 
 

Vid protokollet 
Annika Stedner 

 


